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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenn i
Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz :

„A nukleáris energia fejlesztése helyett a Kormány miért nem a zöldenergi a
magyarországi elterjesztését támogatja?”

címmel .

Tisztélt Miniszter Úr!

A következő kérdéseim lennének :

1. Milyen módon kívánja a Kormány a 2018-2022 közötti parlamenti ciklusban a zöldenergi a
részesedését növelni Magyarországon ?

2. Kívánja-e a Kormány úgy módosítani az adójogszabályokat, hogy azok ösztönözzék a
magyarországi zöldenergia felhasználást, illetve a zöldenergiával kapcsolatos beruházásokat ?

3. Milyen mértékben kívánja a Kormány a következő ciklusban támogatni a társasházak ,
magánházak energiahatékonyságának, illetve zöldenergia felhasználásának növelését? Milyen

összegű forrásokat szán erre és ez várhatóan hány háztartást érint?

4. A Paksi Atomerőmű bővítésére szánt forrásokból miért nem a zöldenergia termelési kapacitás
fejlesztése és kiépítése történik meg ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Budapest, 2018 . május 33 .

r . Oláh Lajo s
Demokratikus Koalíció
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